
 

  

 

 

 
INLEIDING 
 
Loopt jouw basketbalcarrière parallel met die van je zus?  
  
Die loopt inderdaad helemaal identiek. Gestart in Willebroek, daarna verhuisd naar Boom, 
daar ons debuut gemaakt in Topdivision en nu samen naar Kortrijk. Het enige verschil zit in 
onze positie. Emma is meer een shotter, terwijl ik meer een allround-speelster probeer te 
zijn. In het verleden werd ik zowel op de 2-, de 3- en de 4-positie uitgespeeld. Zelf speel ik 
het liefst op de 2/3, meer outside. Ik ben niet supergroot, dus kom ik daar het best tot mijn 
recht.   
  
  
Jullie hebben jaren in Boom gespeeld, hoe vreemd zal het zijn om in Kortrijk te spelen?  
  
Dat zal toch een aanpassing zijn na jaren in dezelfde club. Alle gewoontes en routines, we 
kenden er iedereen. Nu komen we in een nieuwe omgeving en dat zal toch heel speciaal 
zijn.  
  
  
Wat herinner je van de matchen tegen de Spurs vorig seizoen?  
  
We hebben tweemaal gewonnen (lacht), maar eigenlijk weet ik er niet zo veel meer van. Het 
waren leuke matchen die gelijk opgingen. Zo wonnen we met 65-72 in de Lange Munte na 
een spannende wedstrijd. In Boom wonnen we met tien punten.   
  
  
Hoe is het om in de Lange Munte te pelen?  
  
Het is natuurlijk een erg leuke zaal om te spelen omdat ook de Cats daar hun oefenmatchen 
spelen. Het is een grote zaal en dat is meestal aangenamer omdat er meer publiek en sfeer 
is.   
  
  
Hoe heb je de campagne van de Cats beleefd?  
  
Ik zat echt op het puntje van mijn stoel tijdens de matchen. Het was geweldig! Wat een 
teamprestatie. Ik ben zelf fan van Antonia Delaere omdat het niet opvalt wat ze doet maar 
ze heeft toch wel een erg belangrijke opdracht. Ik kijk heel erg op naar haar.  
  
  
Je hebt zelf een verleden bij de nationale jeugdploegen. Vertel!  
  
Ik heb de selecties gehaald bij de U16, U18 en U20. Ik speelde er vaak samen met Becky en 
Billy Massey en ook Maxuella Lisowa. Het was een hele ervaring om er toen bij te zijn, ik heb  



 

  

 

 

 
er superveel geleerd en hield er wat vriendinnen aan over. De ervaring die ik nooit zal 
vergeten was toch wel dat we met de U16 mochten overgaan naar de A-divisie. Dankzij de 
Young Cats kwam ik ook vaak in het buitenland zoals in Macedonië en Italië om maar enkele 
landen te noemen.  
  
  
Je familienaam vermoedt buitenlandse roots. Waar liggen die?  
  
Ik ben half Schots, want papa is een Schot. Mijn grootouders wonen nog steeds in Schotland 
en we zijn ook tweetalig opgevoegd. Ik spreek dus vlot Engels, maar met een Schots accent. 
Ik ben er zelf enkele keren geweest en de natuur is er prachtig, denk maar aan de bergen en 
de uitzichten. Jammer genoeg regent het wel vaak in Schotland (lacht).  
  
  
Je studeert ook interieurvormgeving. Vanwaar die keuze?  
  
Ik deed eerst een paar andere dingen tot ik interieur ontdekte wat me echt wel aansprak. Ik 
heb mijn eerste jaar nu achter de rug in Mechelen en dat ging goed. Het is de bedoeling om 
later huizen te gaan renoveren en in te richten. Ik zou ook graag meubelen ontwerpen, dat 
spreekt me ook aan. Er worden tegenwoordig veel tv-programma’s rond interieur gemaakt 
zoals Blind Gekocht en die pik ik wel eens mee. Het wordt een druk jaar, want Ik blijf de 
lessen volgen in Mechelen, maar ga ook op kot in Kortrijk. Het is een leuke en gezellige stad 
waar ook mijn oma woont en het leuk winkelen is.  
  
  
Wat verwacht je van het komende seizoen?  
  
Het wordt bijna van nul herbeginnen, maar ik heb er veel zin in. Het wordt totaal iets anders 
dan de voorbije jaren voor mij. Ik ken natuurlijk enkele speelsters die ik als tegenstander had 
in het verleden en zie er naar uit om die beter te leren kennen. 
 
Veel succes, Sarah en welkom bij de Spurs! 
 


